
Sundheds- og Ældreudvalget

Til: Sundheds- og ældreministeren

Dato: 5. januar 2016

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 192
I december måned har der været omtale af, at tidsplaner og budgetter for de
nye supersygehuse skrider, og at man ender med nye sygehuse, der ikke vil
være markant bedre end de tidligere. Der henvises bl.a. til artiklen ” Eksperter
om nye supersygehuse: De er ikke meget bedre end de gamle”, der blev
bragt på jyllands-posten.dk den 26. december 2015. Vil ministeren på den
baggrund redegøre for de forskellige regioners prioriteringer, udskudte mål,
besparelser samt hvis ansvar det er, at man ikke får de sygehuse, der var stil-
let i udsigt?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Liselott Blixt (DF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Liselott.Blixt@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Liselott Blixt
formand
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